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Verslag van de vergadering van het presidium, gehouden op 5 september 2023 in B&W 
kamer van het gemeentehuis.

Aanwezig:
De heer F.L.J. van der Meijden voorzitter
De heer A.M. Brouwers plv. lid
Mevrouw L.P. Engels-Strijbosch lid
Mevrouw N.A.J.M. Otten lid
Mevrouw A.J.M. van de Ven – Vogels lid
De heer J.C.M. Verschuren lid
De heer F. van Zeeland lid
Mevrouw J. van de Ven secretaris
De heer R. van Heijnsbergen griffier

Afwezig:
De heer M.H.A. Tijssen lid

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering. Hij meldt de afwezigheid van de heer Tijssen, die wordt 
vervangen door de heer Brouwers.

2. Afsprakenlijst 20 juni 2023.
De afsprakenlijst wordt vastgesteld. 

3. Vaststelling voorlopige agenda Beeldvormende avond, commissies Ruimtelijke 
Zaken en Sociale en Algemene Zaken van respectievelijk 12, 27 en 28 september 
2023.

Beeldvormende avond 12 september:
De zwemvisie vergt meer voorbereiding en zal later dit jaar ter behandeling worden 
voorgelegd aan commissie en raad. Deze week wordt de raad via een raadsinformatiebrief 
geïnformeerd over de het onderzoeksrapport naar de verschillende scenario’s. 
Er bestaat behoefte aan een uitgebreide behandeling van de woonvisie (inclusief de 
woonzorgparagraaf). De beeldvormende avond van 12 september biedt hiervoor de 
gelegenheid. Daarvoor zullen ook externe partners worden uitgenodigd. Partijen kunnen 
aangeven wie men hier in elk geval bij betrokken wil zien. Genoemd wordt onder andere 
Woningstichting Wocom. 
Commissie Ruimtelijke Zaken 27 september:
Gelet op de regionale bijeenkomsten van de MRE en innovatiehuis De Peel op deze avond 
wordt voorgesteld om de commissievergadering te verplaatsen naar dinsdag 26 september. 
Verder wordt voorgesteld om het agendapunt woonvisie (inclusief de woonzorgparagraaf) van 
de agenda van de commissie Ruimtelijke Zaken te halen en te plaatsen op de agenda van de 
commissie Sociale en Algemene Zaken te plaatsen. Dit om de omvang van beide agenda’s 
meer in balans te brengen. Partijen geven uiterlijk woensdag 6 september door of men 
daarmee kan instemmen.
Agenda is verder akkoord. 
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Commissie Ruimtelijke Zaken 27 september:
Agenda is verder akkoord. 
 
4. Evaluatie Raadsvergaderingen 6 juli en 31 augustus 2023.
Beide vergaderingen zijn goed verlopen.
De voorzitter merkt naar aanleiding van de behandeling van de ingekomen stukken op dat er 
een tendens ontstaat waarbij bestuurders steeds vaker op een onheuse wijze benaderd en 
aangesproken worden. Hij is van mening dat niet geaccepteerd kan worden en dat hiertegen 
stelling moet worden ingenomen, ook door de gemeenteraad.

5. Evaluatie thematische raadsbijeenkomsten 11 juli 2023.
Dit was een goede en informatieve avond.

6. Evaluatie commissievergadering Ruimtelijke en Sociale en Algemene Zaken 12 
juli 2023.

Tijdens de behandeling van het Sociaal Beleidsplan ontstond een onprettige sfeer. Naar 
aanleiding hiervan heeft de voorzitter al enkele gesprekken gevoerd met de voorzitter en 
enkele leden van de commissie. 
Mevrouw Engels haalt ook de onprettige sfeer aan. Vanuit haar partij waren er inhoudelijke 
vragen en was er inhoudelijke kritiek op het voorstel. Door de sfeer die ontstond voelde men 
zich echter erg aangevallen. De onderlinge reacties op elkaar vonden plaats op een 
vervelende toon. Er werd niet inhoudelijk gereageerd. Het plan lag al kant en klaar waardoor 
het gevoel ontstond dat er niets meer aan gewijzigd kon worden. Er was afgesproken dat er 
extra tijd ingeruimd zou worden voor dit onderwerp. Er werd niet geluisterd naar de vragen 
en er kwamen dus ook geen antwoorden. De voorzitter van de commissie had hier naar haar 
mening onvoldoende oog voor. Het voelde als afkappen. Zij heeft haar kritiek uiteindelijk 
verwoord in een brief aan de burgemeester. 
Mevrouw Van de Ven bevestigd het gevoelen van een vervelende sfeer. Het gesprek van de 
burgemeester en griffier met het commissielid van haar partij is als goed ervaren.
Mevrouw Otten vond het ook geen prettige vergadering. Er is volgens haar echter wel 
inhoudelijk en goed op de kritiek gereageerd.  
Volgens de heer Van Zeeland moet het gaan over de inhoud en dient men ook te hebben voor 
de sfeer in de vergadering. 
De heer Verschuren is van mening dat inhoud en gedrag te veel met elkaar verward werd. 
De heer Brouwers is in de veronderstelling dat er sprake was van een opeenstapeling van 
negatieve gevoelens tijdens de laatste vergaderingen en dat dit hier tot uiting kwam. Hij is 
van mening dat de echte discussie in de raad moet plaatsvinden.
De voorzitter geeft aan dat naar aanleiding van gemaakte opmerkingen en de brief van 
mevrouw Engels hierover direct contact is gezocht met haar en enkele andere direct 
betrokkenen. Aangegeven is dat het verloop van de vergadering zal worden besproken 
binnen de driehoek en binnen het college. In een open communicatie hierover is vastgesteld 
dat uit het verloop van de vergadering enkele leerpunten te destilleren zijn. Het is niet goed 
als er op voorhand al een kant en klaar product ligt. Dat wekt de indruk dat er niets meer 
veranderd kan worden. Dit is binnen het college ook uitvoerig besproken. Hij wijst op het 
belang van een goede sfeer in de commissie- en raadsvergaderingen. Anders komt dat niet 
ten goede aan de inhoud. Raads- en commissieleden hebben het recht vragen te stellen. Die 
ruimte moet men elkaar ook gunnen. 
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7. Afhandeling inspreekreacties commissievergadering 12 juli 2023
Inspraakreacties over niet-geagendeerde onderwerpen worden ter afhandeling voorgelegd 
aan het presidium. De inspreker wordt over de afhandeling geïnformeerd.
Er zijn inspreekreacties geweest over:
1. de verkeersveiligheid van het oversteekpunt op de N615. Voorstel is om deze te betrekken 

bij de integrale verkeersvisie.
2. Project Uitwerking scenario’s zwemmen in Laarbeek. Voorstel is om deze te betrekken bij 

de behandeling van de zwembadvisie.
Het presidium stemt hiermee in.

8. Jaarplanning.
Enkele in te plannen onderwerpen (zie onderaan themasessies raad). 
- 24 oktober: i.p.v. beeldvormende raad: thematische raadsessie Ruimtelijk voorstel & 

ontwikkelstrategie.
- 6 december thematische raadsessie over de omgevingswet (evt deskundigen uitnodigen)
Partijen overleggen met hun achterban of de voorgestelde data akkoord zijn.

- De griffier doet een datum voorstel voor de evaluatie van de vergaderstructuur. 

9. Wat verder ter tafel komt.
- Wijze van stemmen raadsvergadering. Stemmen per fractie wordt niet meer gedaan. 

Wanneer stemming wordt verlangd, stemt elk raadslid afzonderlijk.
- De opzet van de thematische raadsbijeenkomst van 21 september is akkoord.

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering

1. 20-6-23 Verkeerswerkgroepen. Inventariseren. Burgemeester/griffier

2. 5-9-23 Planning datum evaluatie 
vergaderstructuur

Een datumvoorstel 
wordt gedaan

Griffier

3. 5-9-23 In te plannen themasessies Voorgestelde data:
24 oktober en 6 
december

Fractievoorzitters 


